
Reda, 31.01.2023

PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA PRZEDLOTOWEGO SEKCJI REDA

Plan zebrania:

1. Powitanie zebranych 
2. Stwierdzenie obecnych 
3. Omówienie deklarowanej ilości gołębi w sezonie gołębi starych 2023
4. Przedstawienie zmian w regulaminie Mistrzostwa Polski gołębi młodych na rok 2023
5. Rozpatrzenie spraw organizacyjnych związanych z salą w Redzie
6. Omówienie zasad i kategorii obowiązujących w ramach Mistrzostwa Sekcji
7. Wolne wnioski
8. Zakończenie zebrania

Ad.1 i 2 

Prezes Sekcji Reda kol. Karol Wagner powitał zebranych i poprosił obecnych hodowców gołębi o
podpis na liście obecnych. W dniu 31.01.2023 pojawiło się na zebraniu 14 hodowców. Gościnnie
pojawił  się  obecny Prezes  Oddziału  072  Rumia-  kol.  Romuald  Bujak,  który przysłuchiwał  się
zebraniu, ale bez prawa głosu.

Ad.3

W związku z życzeniem obecnego Prezesa Oddziału 072 Rumia kol. Romualda Bujaka, hodowcy
zadeklarowali  ilość  gołębi  dorosłych,  którymi  zamierzają  lotować  w  sezonie  2023.  Wstępnie
policzono deklarowaną ilość gołębi jako 800-900. 

Ad.4 

Prezes Sekcji Reda kol. Karol Wagner omówił krótko zmiany w regulaminie współzawodnictwa
lotowego o Mistrzostwo Polski w kategorii  A w lotach gołębi  młodych. Jedną z podstawowych
zmian jest wyliczenie kategorii A i GMP w lotach młodych. Tym samym, gołębie zaliczone do
wyliczenia  wyniku  MP  -  kategorii  „A”  w  lotach  gołębi  młodych  na  2023
rok nie mogą być jednocześnie zaliczone do wyliczenia wyniku GMP w lotach gołębi młodych
na 2023 rok  

Ad.5

W kontekście rosnących opłat poddano pod głosowanie wzrost koszt wynajmu sali dla hodowców
w wysokości 400 złotych. Prezes Sekcji kol. Karol Wagner zaproponował głosowanie jawne w tej
sprawie, a wynik przedstawiał się  następująco:

Za-12
Wstrzymało się-2
Przeciw- 0



Podtrzymano założenia finansowe z ubiegłego roku w postaci 

➢ Składka 45 zł od hodowcy
➢ 130 zł fundusz gospodarczy
➢ Przedpłata na obrączki

Ad.6.

Na  zebraniu  omówiono  również  zasady  i  reguły Mistrzostw  Sekcji.  Rozdział  na  sezon  gołębi
dorosłych  i  młodych  został  zaproponowany  przez  Prezesa  Sekcji  Reda  kol.  Karola  Wagnera.
Następnie dyskutowano nad kategoriami mistrzostw na sezon gołębi dorosłych i młodych. 

Propozycję  Prezesa  Sekcji  poddano  pod  głosowanie,  w  którym hodowcy jednogłośnie  przyjęli
proponowane mistrzostwa polegające na:

➢ Loty od 100 km do 400 km- seria 5 z 50-tki
Loty od 500 km do 700 km- seria 5 z 50- tki
Loty powyżej 700 km- 5 z 50- tki

➢ Kol. Zenon Wilczewski zaproponował następujące mistrzostwa :
➢ 7 z całości z lotów na dystansie od 100 do 500 km i 5 z całości na dystansie powyżej 700

km.  Następstwem  czego  było  kolejne  głosowanie  jawne,  gdzie  większość  hodowców
przyjęła te propozycję z aprobatą. Przeciwko był jeden hodowca.

➢ Jednomyślnie ustalono także nagrody w Mistrzostwach, co obejmuje rozdanie hodowcom
po 3 dyplomy i po 3 puchary za najlepsze miejsca w klasyfikacji

➢ Poddano pod głosowanie Mistrzostwo gołębi rocznych (7 z całości). Miałoby ono zawierać
tylko  loty na dystansie od 100 do 450 km. Po omówieniu zasad tego mistrzostwa odbyło się
głosowanie, a wynik był następujący:

Za- 14
Przeciw-0
Wstrzymało się- 0

Jednomyślnie ustalono także nagrody w Mistrzostwach, co obejmuje rozdanie hodowcom
po 3 dyplomy i po 3 puchary za najlepsze miejsca w klasyfikacji

➢ Podjęto decyzję, że Mistrzostwa lotników będą uwzględnione w następujący sposób:
-kat. A
-kat. B
-kat. C
-kat. D (suma kat. A+B+C)
-kat. roczne (najlepszy lotnik)

Przewidziana nagroda to 3 dyplomy na każdą kategorię i 3 dyplomy z każdego lotu. W tej kwestii
również  odbyło się  głosowanie jawne.  Wszyscy zgromadzeni  hodowcy przyjęli  jednogłośnie tę
propozycję

➢ Odnośnie Mistrzostwa Sekcji w gołębiach młodych zaproponowano siadającą 5 z całości ze
wszystkich 5 lotów. Następstwem czego było jawne głosowanie i  jednomyślne przyjęcie
propozycji



Nagrody to: 

-Mistrzostwo Sekcji -3 puchary i 3 dyplomy
-Najlepszy lotnik gołębi młodych : 3 dyplomy
-3 dyplomy z każdego lotu

Ad.6

Na wniosek Prezesa Sekcji kol. Karola Wagnera poddano pod dyskusję kwestię koszowania gołębi
młodych, a mianowicie ich rozkładanie i ewentualne mieszanie. Padła propozycja, aby hodowca
mógł rozłożyć swoje gołębie do koszy nie mieszając ich z gołębiami innych hodowców. Warunkiem
jest jednak to, aby zapełnił kosz w 100%. Jeśli ilość będzie niewystarczająca, gołębie pozostaną
rozłożone i wymieszane z innymi.

Wyniki jawnego głosowania przedstawiały się następująco:

Za- 13
Przeciw-0 
Wstrzymało się -1

Na  wniosek  kol.  Jarosława  Piróga  podjęto  temat  reguł  i  zaleceń  przy  wkładaniu  gołębi.  Po
wymianie  zdań  i  przykładów  nieprawidłowych  działań  do  tej  pory  podjęto  decyzję  o  tym  co
następuje:

• Nie będzie istniała opcja wcześniejszego ładowania gołębi niż rozpoczyna się marszruta w
Redzie. Decyzja ta jest zgodna z regulaminem, i nieegzekwowanie jej będzie skutkować
wpisem do protokołu.

• Po upływie wyznaczonego czasu na koszowanie gołębi na dany lot np. 16-18, wkładanie
klatek transportowych do kabiny może rozpocząć się dopiero o godz. 18.30

Prezes Sekcji kol. Karol Wagner zaproponował nagrodę określoną jako Hodowca Roku 2023, która
byłaby przyznawana na tych samych zasadach co w roku ubiegłym. W poprzednim roku nagrodę
ufundował kol. Karol Wagner, a w tym roku nagroda byłaby przyznana ze środków pozyskanych od
sponsorów.  Zgromadzeni  an  zebraniu  hodowcy  dyskutowali  jakie  loty  wchodziłyby  w  zakres
kryterium  do  przyznania  takiej  nagrody.  Uznano  wspólnie,  że  Adeno  wyklucza  możliwość
zaklasyfikowania  do  tego  mistrzostwa  gołębi  młodych  i  tym samym  nagroda  będzie  dotyczyć
uczestnictwa tyko  w lotach  gołębi  dorosłych.  Nagrodę  Hodowcy Roku 2023 ma dostać  każdy
hodowca Sekcji Reda, który będzie uczestniczyć we wszystkich lotach oddziałowych w sezonie
gołębi dorosłych.

Po wymianie argumentów odbyło się głosowanie nad tą propozycją, a wyniki były następujące:

Za: 14
Przeciw: 0
Wstrzymało się : 0 

Pojawił się również temat wyboru Przewodniczącego Komisji Wkładaniowej i Zegarowej, ale na
chwile obecną pozostaje on otwarty.

Prezes  Sekcji  Reda  kol.  Karol  Wagner  ogłosił  znalezienie  sponsorów i  ewentualne  możliwości
rozdysponowania  środków  takie  jak  pomoc  dla  hodowców,  którzy  będąc  na  emeryturze



wymagaliby wsparcia finansowego czy remont klatek transportowych.

Padła także propozycja Prezesa Sekcji Reda o tym, aby zrobić zakończenie sezonu gołębi młodych i
dorosłych wraz z żonami.

W ostatniej  części  zebrania  pojawiły  się  ogłoszenia  Prezesa  Sekcji  Reda.  Ogłoszono,  że  będą
organizowane spotkania w każdy 1 wtorek miesiąca jako spotkanie dla hodowców. Przewidziano
poczęstunek i rozmowę o gołębiach, a także wizyty przedstawicieli firm sprzedających suplementy
dla  gołębi.  Na  początku  marca  przewidziano  również  badanie  gołębi  z  wykładem  i  opisem
zapobiegania  chorób.  Diagnostyka  gołębi  miałaby  nastąpić  po  wykładzie  lekarza  weterynarii.
Omówiono krótko cennik i zasady badania.

Ad. 8
Prezes Sekcji Reda kol. Karol Wagner zakończył zebranie i podziękowanie za przybycie i aktywny
udział. 


